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Datum:       22.6.2022                           
 
                                                                                                                                                

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ STRAVOVACÍ KOMISE ARTER 
CATERINGOVÝ SERVIS S.R.O.  

 
 
Účel jednání: Zhodnocení činnosti koncesionáře Arter cateringový servis s.r.o. z hlediska kvality 
stravování  
 
Místo: Jídelna 3. základní školy u Říčanského lesa 
 
Přítomni: H. Špačková, P. Dušek, l. Kratochvílová, D. Dudek, J. Macháčková, K. Dvořáková, H. Koubková, 
I. Závodská, M. Pečínková, J. Rožánek, A. Obrátilová 
 
Začátek jednání: 11:00 hodin 
 
Konec Jednání:    12:30 hodin 
 
H. Špačková, místostarostka 
Firma požádala o prodloužení koncesní smlouvy z důvodu nemožnosti dostatečně vyžít výrobní 
potenciál a to pro uzavírání škol v důsledku pandemie Covid V-19. Bohužel z právních důvodů nebylo 
možné jejich žádosti vyhovět.  
Město Říčany připravuje koncesní řízení na další období 2023 – 2028 a to s dostatečným předstihem. 
Zároveň město uvažuje o změně termínu platnosti smlouvy cca o 1 měsíc dříve tj. k 1.8.2023. K tomu 
však bude nutná dohoda se stávajícím koncesionářem. 
  
1.ZŠ Masarykovo nám., L. Kratochvílová, zástupce za 1. ZŠ, vychovatelka 
Sdělila, že postrádají více ovoce a zeleniny a makové moučníky, které byly velmi chutné. U některých 
jídel bývá málo masa, malé porce – například ovocné knedlíky byly jen 2 ks na talíři.  
 
3.ZŠ u Říčanského lesa, ředitel D. Dudek 
Dle jeho sdělení je strava kvalitní, postrádá však více čerstvé zeleniny a ovoce a perníky. 
 
4. ZŠ Nerudova, ředitelka J. Macháčková 
Strava kvalitní, postrádá však více čerstvé zeleniny, salátů a ovoce. Děti dostávají malé porce masa, 
malé porce zapečených brambor. 
Poznatky k provozu:  

 Více větrat v jídelně Sokolské 

 Starší Ukrajinské děti (Skautská klubovna) se setkávají s postiženými dětmi a posmívají se jim, 
fotografují je. 
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MŠ Kuřátko, ředitelka H. Koubková 
Některá jídla jsou pálivá a přesolená, nevhodná pro předškolní děti 
 
MŠ Zahrádka ředitelka K. Dvořáková 
Chybí ovoce a zelenina, např. okurkový salát, dodáno malé množství zeleniny na počet dětí 2 mrkve na 
15 dětí, málo mléka – mléko jen 1x týdně,  
Nevhodné, pálivé pomazánky pro děti: brynzová, játrová, křenová, tvarohová s jarní cibulkou 

 
Požadavek MŠ – místo umělého tuku RAMA se vrátit zpět k máslu. Kombinace med- RAMA, marmeláda 
– RAMA dětem nechutná a kvůli tomu jídla vracejí 
Je-li dodán moučník, je lepší dát k němu dětem mléko. 
Řecké masové koule byly dodány do MŠ studené.  Chybí kompoty, saláty, a když je přivezou, je toho 
málo. 
13.5., 16.5., 3.6. byla na jídelním lístku inzerována zelenina a ovoce, ale nedovezli je. 
 
DPS ředitelka I. Závodská 
K jídlu stížnosti nejsou, problém je s přepravními boxy, fólie je špatně zatavená, jídlo občas vytéká 
 
Arter, cateringový servis. J. Rožánek 

- Připomínky k ochucení jídel – společnost připravuje stravování od dětí předškolního věku po 
seniory, proto je problematické stanovit optimální ochucení jídel. Každý den probíhá kontrola 
okolo 10:00 hodiny, výdej je okolo 12:00 hodiny, může dojít ke změnám chuti vlivem 
technologických procesů. Polévky jsou z vývaru (12 – 15 hodin) ne z polotovarů, pepř se vaří 
celý, ne rozemletý. 

 
M. Pečínková – zástupce rodičů 
Občas malé porce jídla, málo zeleniny, jídla bývají přesolená. Obecně se v ČR solí více, na dítě by mělo 
být 2 – 4g/den, dle údajů pokud je v polévce soli více, je to tak i v hlavním jídle. 
Informace o projektu Zdravá školní jídelna, předání plakátů ke stravování společnosti i školám. Dotaz 
na možnost vaření jídel bez lepku a bez laktózy.  
Zazněl dotaz, zda pro děti nebo rodiče byl někdy dělán dotazník o spokojenosti se stravováním – 
ponecháno k úvaze.  
Informace o studii Státního zdravotního ústavu na téma zastoupení omega-3 mastných kyselin ve 
školní stravě - předání A. Obrátilové. 
 
 
Arter, cateringový servis. J. Rožánek 
Problém Celiakie je v Arteru řešen formou ohřátí doma vyrobené stravy a vydání dětem. 
V případě, kdyby rodiče požadovali, aby bylo jídlo připravováno ve školní jídelně a měli k tomu 
diagnózu Celiakie potvrzenou dětským lékařem, dostala by se jídelna do režimu zdravotnických zařízení 
s velmi náročným provozem. Oddělené výrobní i stravovací prostory, režimová opatření, personál a 
další. Proto společnost Arter oslovila Olivu dětskou léčebnu a zajistila možnost získání takto dietně 
vyrobené stravy v řádu cca 100 ks denně v ceně 120,- kč/ jídlo. Jako problém se jeví další možné 
požadavky na dietně vyráběnou stravu. 
 
 
4. ZŠ Nerudova, ředitelka J. Macháčková 
 
Pochvala za zajištění občerstvení při sportovní akci školy. 
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Město Říčany 
Pochvala za zajištění bezplatného stravování ukrajinských dětí z adaptačních skupin od března do 
června 2022. 
 
Arter, cateringový servis A. Obrátilová 

- Snaha společnosti umístit dětem na talíř strouhanou zeleninu – místo dávat ji do misek, 
důvodem je že misky vracejí netknuté, na talíři zeleninu spíše zkonzumují 

- Děti dávají velký důraz na to, jak jídlo na talíři vypadá, je třeba tomu věnovat pozornost 
- Velkým problémem jsou vysoké ceny surovin a jejich zhoršená dostupnost 
- Porce jídel na Sokolské – kuchařky připravují jídlo dopředu na talíř pro menší děti ale vezmou 

si je starší děti, pro které nebylo určeno 
- Děti 4 – 5 třída nemají čipy a proto dochází ke zdržení, neboť se musí hledat v tištěných 

seznamech, zda dítě má objednaný oběd   
 
Degustace. 
Polévka hrachová – chutná, osolená přiměřeně 
1. Hovězí nudličky, těstoviny – chutné 
2. Kuřecí plátky, bulgur – chutné 
3. Koprová omáčka s vajíčkem, brambory - chutné 
 
Arter, cateringový servis. J. Rožánek 
Poděkoval za vyslovené pochvaly a přislíbil odstranění vzniklých nedostatků. Konstatoval, že jestliže 
jsou zřizovatel a školy se stravováním spokojení je to pro společnost Arter velká motivace pro udržení 
stávajícího standardu a výzva k dalšímu zlepšování. Zkonstatoval, že spolupráce s městem i se školami 
je vynikající. 
 
Další jednání stravovací komise proběhne na podzim 2022 na pracovišti Sokolská. 
Od 1.9.2022 bude Arter, cateringový servis zajišťovat stravování v MŠ Větrník. 
 
 
 
 
Zapsal: P. Dušek 


